
 

 
 

Acta de reunió Participació Ciutadana Sóller 
 
 
 
 
NUCLI DE POBLACIÓ:  Biniaraix                                                              DATA: 14/11/07 
 
 
 

ASSISTENTS 
 

 Batle Sóller Guillem Bernat 
 Directora Insular 

d’Assessorament 
Municipal 

Mª Magdalena 
Palou 

 Regidora de Medi 
Ambient 

Catalina Esteva  Tècnic de Sa Vola  Beatriz Leal 

 Ciutadans 22 participants  Tècnic de Sa Vola  Antònia Verger 

 
 

ESDEVENIMENTS 
 

20:30 

 
La Regidora de Medi Ambient dóna la benvinguda als assistents, els agraeix la 
seva presència i anima a la gent a la participació en el procés d’elaboració de 
l’Agenda Local 21.  
 
La tècnica ambiental Beatriz Leal dóna la benvinguda als assistents a la reunió 
i fa una petita presentació informativa sobre l’Agenda Local 21 del municipi de 
Sóller. Es comenta als assistents que les persones interessades poden agafar 
un CD que conté la memòria descriptiva i la diagnosi ambiental. 
 

21:00 

 
Finalitza la presentació i es dóna començament a la participació dels 
ciutadans. Els assistents esmenten els següents aspectes a millorar al 
municipi: 
 

 Transport públic: els ciutadans es queixen de què l’autobús no passa pel 
nucli de Biniaraix. La Regidora de Medi Ambient i el Batle comenten als 
ciutadans que aquest problema ja s’havia detectat i que es té planificat 
posar un microbús per a la gent que viu a Biniaraix. 

 



21:00 

 
 Aigües: referent a la temàtica d’aigües s’han realitzat els següents 

comentaris: 
 

1. El carrer Carrer Guillem i el Carrer Sant Salvador quan plou s’inunden. 
Això provoca molta humitat a les cases dels veïnats. Proposa que es 
realitzi alguna actuació que canalitzi les aigües de pluja. 

 
2. Existeixen alguns carrerons de Biniaraix sense sortida als quals 

s’acumula l’aigua quan plou i provoca molta humitat a les cases que 
hi ha als costats. 

 
 Residus: referent al problema dels residus els ciutadans fan els següents 

comentaris: 
 

1. Col·locar els contenidors de reciclatge devora els contenidors de 
rebuig. 

 
2. Realitzar una recollida de residus que fomenti el reciclatge per part 

dels ciutadans i que permeti la reducció de la taxa de fems. 
 

3. A Biniaraix no hi ha contenidors per separar el vidre ni els envasos. Un 
ciutadà comenta que tampoc ha trobat contenidors per abocar l’oli 
usat. 

 
 Enllumenat: es demana que es soterrin els cables del tendit elèctric. 

 
 Trànsit: quant al trànsit comenten el següent: 

 
1. Seria necessari que un policia local regulàs el trànsit que es genera 

els caps de setmana a causa dels excursionistes. Un ciutadà comenta 
que es podria senyalitzar vies de sentit únic. 

 
2. Un ciutadà comenta que falten aparcaments a Biniaraix especialment 

els dies festa i els caps de setmana. 
 

 Cans:  
 

1. Hi ha molts d’excrements d’animals pels carrers i sobretot al camí del 
barranc. 

 
2. Alguns cans mollats al nucli han mort ovelles.  

 
 
Na Beatriz Leal explica que es repartiran unes paperetes per tal que la gent 
escrigui els 3 aspectes que més els preocupa del municipi. Els assistents 
voten per: 
 

1. Aparcament a Biniaraix  ( 13 vots ) 
2. Bus que vagi a Biniaraix ( 11 vots ) 
3. Més contenidors per reciclar ( 9 vots ) 

 



 

 
Altres aspectes que la gent ha escrit a les paperetes són: 
 

 Circulació ( 6 vots ) 
 Soterrar els cables elèctrics i de telèfon ( 3 vots ) 
 Control del tràfic ( 2 hores ) 
 Activitats culturals al Teatre “Defensora” ( 2 vots ) 
 Control urbanístic ( 1 vot ) 
 Manca d’espais de joc i de lleure ( 1 vot ) 
 Desdoblament / prolongació C/ Sant Jaume ( 1 vot ) 
 Indisciplina dels conductors ( 1 vot ) 
 Millorar la neteja viària ( 1 vot ) 
 Presència d’excrements de cans ( 1 vot ) 
 Millorar els desguassos del c/ Guillem  i San Salvador per solucionar el 

problema de l’acumulació de les aigües pluvials ( 1 vot ) 
 Eliminar els tèrmits del casal de l’associació de veïns. ( 1 vot ). 

 
A les paperetes de votació, els ciutadans fan els següents comentaris: 
 

 Cal potenciar la responsabilitat social i el sentiment de col·lectivitat. 
 Que els polítics es gastin els nostres doblers bé i no en coses que no 

són necessàries. 
 Que es faci una bona gestió i s’estalviïn recursos ( aigua, residus, 

energia...) 
 Que es solucioni el problema de circulació en el tros del camí entre el 

nucli i la carretera de Fornalutx. 
 Col·locar en temporada més contenidors de fems a l’entrada i sortida 

del poble. Els utilitzen també els excursionistes, els propietaris i els 
visitants de la zona des Marroig. 

 
Es dóna per conclosa la reunió. 
 
 

 
 
 
 


